

Bestyrelsesmøde d. 3.5.2022

Deltagere: Torben, Carsten, Claus
Fraværende: Brian, Brit og Lennart

1 Beboer henvendelse:

Breumvej. Henvendelse vedr. fældning af sort træ. Pga. størrelse og husorden er dette et forslag til afdelingsmøde.

Fugt i kælder. Henvendelse på ejendomskontoret, og så kan bestyrelsen kikke på evt. nødvendig løsning.

2. Nyt fra Lennart (fraværende info fra formand)

- Bom lavet
- Pavillon på vej væk i løbet af kort tid.

3. Orientering

- Brit har meddelt, at hun udtræder af bestyrelsen.
- FA09. Leder af byggeafdelingen og vores Rør-projekt forlader FA09. Kasper Nørballe tager over indtil ny byggechef er fundet. Der er givet signalet til Kasper Nørballe, at der skal være fokus på ude-arealerne, da disse henstår uden færdiggørelse og er en konstant påmindelse om sagen.
- Organisationsbestyrelsesmøde og Organisationsrepræsentantskabsmøde den 9 maj. Ingen specielle punkter. Godkendelse af afdelingernes regnskaber og orientering om arbejdet siden sidste møder.
- Markvandring den 10 maj. Drøftet mulige emner.
- Der er leaset nu mini-læsser, da den gamle ikke kunne mere eller kunne repareres.
- FDF spejderne mangler lokaler og spørger om vi har nogle vi vil udlåne. Aktuelt har vi ingen lokaler som vi synes passer til forespørgslen.
- Der er inviteret til Samarbejdsrunde for boligforeningerne i Mørkhøj. Ingen agenda.
- Legepladsrapporter (drøftes på markvandring). Generelt udestående Skilte med GPS koordinater, korrekt mærkning af producent. Derudover kræver enkelte legeredskaber nogle beskyttelseskapper og udskiftning pga. slid/ælde. Generelt stilles der spørgsmål ved træværket på legestativerne.

Referent: Torben Kjær Kristensen